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Senator Kazimierz Wiatr: 

Szanowna Pani Doktor, trudno w krótkim czasie zadać wyczerpujące pytania. Pierwsze, które 
wydaje się dość ważne, jest takie: czy jako rzecznik praw dziecka pani doktor bardziej się 
skoncentruje na takiej działalności interwencyjnej w przypadkach, jakie będą podnoszone, czy 
też na pewnych rozwiązaniach systemowych, które by mogły wiele spraw odmienić, 
w szczególności chronić to, co jest dobre, żeby w przyszłości nie zapobiegać skutkom? 

Druga sprawa, może bardziej szczegółowa, aczkolwiek jej zakres jest bardzo rozległy. Otóż 
obserwujemy, że w mediach tej etyki bardzo brakuje, szczególnie w tym czasie, kiedy dzieci 
i młodzież to oglądają. Czy pani doktor ma jakiś pomysł, ażeby to ograniczyć? 

Mam jeszcze dwa pytania, ale one mogą być zbyt szerokie. Często się mówi o agresji wśród 
młodzieży, a teraz nawet i dzieci. Otóż mam takie przekonanie, że przynajmniej w połowie 
przypadków ta agresja jest pewną manifestacją niedostrzeżenia, niezauważenia tych młodych 
ludzi. Czy ewentualnie byłby jakiś pomysł na to? 

No i ostatnia sprawa, taka bardziej intencjonalna. Jest chyba pilna potrzeba zbudowania 
w naszym państwie atmosfery wychowawczej. Bo to, że młodych ludzi wychowuje wszystko 
i wszędzie, jest oczywiste. Ale jak spowodować, żeby była jakaś taka umowa społeczna 
dotycząca tych spraw?  

Dziękuję bardzo. 

 
 


